
Protokół Nr 10/2015 
z posiedzenia X Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  29 października  2015 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.01. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z VIII i IX posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym informacja o realizacji 

zadań w zakresie inwestycji na terenie gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte . 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 

2015 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Sali 

Gimnastycznej przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra 

właściwego do spraw Administracji Publicznej za pośrednictwem Wojewody 
Mazowieckiego o zmianę urzędowej nazwy miejscowości „Sokołowo-Parcele” 
na nazwę „Sokołowo Parcele”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek  opłat za zajęcie pasa 
drogowego. 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w 
tym o wynikach sprawdzianów i egzaminu. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 

13. Ocena wykorzystania środków budżetowych przez Ochotnicze Straże 
Pożarne. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia X Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
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P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
 
Za przyjęciem porządku obrad   głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad   został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołów z VIII i IX posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokoły  z VIII i IX posiedzenia Sesji były wyłożone  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołów  z  VIII i IX  posiedzenia Sesji  głosowało 15 radnych(100% 
obecnych) . 
 
Protokoły  z VIII i IX posiedzenia Sesji Rady Gminy zostały przyjęte . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań . 
 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym informacja o realizacji 
zadań w zakresie inwestycji na terenie gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – przedstawię sprawozdanie z działalności za okres od 28 sierpnia do dnia 
dzisiejszego, ponieważ 2 października mieliśmy taką świąteczną Sesję z okazji Dnia 
Samorządowca. Zadania inwestycyjne, które planowaliśmy na ten rok zostały 
zrealizowane. W tym okresie było bardzo dużo szkoleń, w których uczestniczyliśmy. 
Ponadto w tym okresie odbyły się dwie uroczystości gminne : dożynki w Sokołowie 
w dniu 6 września oraz uroczystości upamiętniające poległych żołnierzy w czasie II 
wojny światowej w Zambskach Kościelnych w dniu 13 września 2015 roku. W 
dniach 1-2 października były działania przeprowadzone przez Wydział Zarządzania 
Kryzysowego Starostwa Powiatowego w Pułtusku, były to dwudniowe ćwiczenia, 
były wyznaczone dyżury. W dniu 6 października Mazowiecki Urząd Wojewódzki 
organizował szkolenie z PROW-u na lata 2014-2020. Jeszcze są jakieś rozbieżności      
w zasadach korzystania z tych programów, jest to w trakcie wyjaśniania. Nabory 
będę do końca grudnia, musimy więc przygotować wnioski do połowy bądź do 
końca stycznia przyszłego roku. W dniach 6-7 października w Serocku odbyło się 
masowe szkolenie z całej Polski dla wójtów, burmistrzów, starostów, skarbników. 
Jest taka tendencja, aby ograniczyć zatrudnienie w administracji , powoływać 
centrum usług wspólnych (dotyczy to Ośrodków Pomocy Społecznej i  Biblioteki ). 
Było również szkolenie dla wójtów, burmistrzów z zakresu spraw obronnych, 
obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego, szczególnie były poruszane sprawy 
powodziowe i podtopienia. 
Jeżeli chodzi o inwestycje – to zakończyliśmy inwestycje realizowane z funduszu 
sołeckiego. Zaplanowane było na ten cel 243.000 zł a fundusz nas kosztował ok. 
300.000 zł. Dość dużą i ważną inwestycją była budowa drogi przez Tocznabiel, 
została wykonana do 15 września o długości 1580 m z poboczami szerokości 5 m. 
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Droga jest bardzo dobrze wykonana, dwie warstwy asfaltu, grubość 9 cm. Jeszcze 
tam zostało trochę karp do usunięcia. Koszt drogi – 501.000 zł i jest zapłacona. 
Następne zadanie – droga Ciółkowo Rządowe- Ulaski- Sokołowo Parcele(2.910 m)- 
inwestycja zakończona i odebrana, dokumenty zostały dzisiaj zawiezione do 
Warszawy. Wyszło 11000 ton żwiru, dwie warstwy usypane, wałowane. 
Żeby złożyć wniosek o dofinansowanie, musimy mieć projekty na drogi , więc 
chcieliśmy zrobić projekt na drogę od Ulask do Gródka. Ściągnąłem projektanta i 
okazało się, że tam jest problem, ponieważ ta droga jest za wąska a chcielibyśmy ją 
przygotować pod asfalt, na co potrzebne jest pozwolenie na budowę. Po 1 listopada 
rozpoczniemy przeprowadzać zebrania na wsiach. Jeżeli mieszkańcy zrzekliby się po 
1,5 m na rzecz drogi nieodpłatnie, to może by się udało ten projekt zrobić. Mamy też 
w planie przygotować dokumenty do budowy dróg o krótkich odcinkach :  w 
Zambskach Starych, Wielgolesiu, Sokołowie, Bartodziejach, Zambskach Kościelnych 
(zjazd do Prusika). Z FOGR-u można też robić drogi asfaltowe. Jak zobaczyłem mapy 
do celów projektowych na te drogi, to jest tragedia. Będziemy przeprowadzać 
spotkania z mieszkańcami i proszę uczulać mieszkańców na tą sprawę, ponieważ w 
chwili obecnej nie ma takiej drogi, która by miała odpowiednią szerokość. 
Ze spec ustawy można robić drogi, ale trzeba wywłaszczać i wypłacać 
odszkodowania za wykup gruntów pod drogi. 
Mamy zamiar złożyć wniosek na termomodernizację GOK-u w Obrytem. Musimy 
przyjąć zobowiązanie, że zatrudnimy 1 osobę na 5 lat. 
P.Rychlicki – tak przypadło, że jestem radnym Tocznabieli, więc chciałem 
podziękować radnym i panu Wójtowi za wykonanie tej drogi asfaltowej przez 
Tocznabiel. Droga jest dobrze wykonana. Dziękuję bardzo. 
P.Lesiński – sołtys wsi Tocznabiel – dziękuję w imieniu mieszkańców Panu Wójtowi 
i radnym za wykonanie tej drogi. 
P.Wójt – udało nam się zrealizować to zadanie, choć tak naprawdę nie było tak na 
100% planowane w tym roku. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczą roku 2015 i są 
konsekwencją zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej, także jest ona 
odzwierciedleniem zmian ,które przedstawiałam przy zmianie uchwały budżetowej. 
Nastąpiła zmiana w obu uchwałach po przekazaniu materiałów radnym. 
Zwiększyliśmy dochody bieżące i wydatki bieżące w związku z przyznanymi 
dotacjami przez Wojewodę Mazowieckiego, jest to kwota po obu stronach budżetu 
43.390 zł, co nie ma wpływu na wynik budżetu. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o przedstawienie  wspólnego stanowiska wszystkich komisji             
w sprawie projektu  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski –wszystkie komisje miały wspólne spotkanie , więc wypowiadał się 
będę w imieniu wszystkich komisji. Wszystkie komisje są za  podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 14 radnych, przeciw nie było, 1 
osoba  wstrzymała się od głosowania. 
 
Uchwała Nr X/56/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Obryte  została podjęta. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2015 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – wszystkie zmiany w budżecie były omawiane szczegółowo na 
komisjach Rady Gminy. Najważniejsze zmiany w tej uchwale to :  
1) w dochodach zwiększono kwotę z tytułu podatku od spadków i darowizn o 7.000 
zł oraz kwotę podatku od czynności cywilnoprawnych  o 5.000 zł w związku z 
przekroczeniem realizacji planu. Natomiast zmniejszono dochody z tytułu opłaty 
targowej o kwotę 400 zł i dochody z tytułu opłaty skarbowej o 4.000 zł w związku z 
niskim wykonaniem planu. 
2) w wydatkach zwiększono plan wydatków m.in. w dziale Dróg gminnych o kwotę 
20.000 zł i w dziale Urzędy gmin o kwotę 50.000 zł na zakup materiałów i 
wyposażenia, usług i wynagrodzeń bezosobowych. Zwiększono plan wydatków na 
zwrot kosztów pobytu dzieci z terenu gminy Obryte w przedszkolach 
niepublicznych funkcjonujących poza terenem gminy o kwotę 12.000 zł. Zwiększono 
też środki na realizację usług opiekuńczych realizowanych przez OPS w kwocie 
3.500 zł oraz na wkład własny gminy na realizację zadania z zakresu ochrony 
powietrza dotyczącego opracowania planów gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 
Obryte w kwocie 3.303 zł. 
Zmniejszono natomiast wydatki na koszty odszkodowań za grunty przejęte pod 
drogi gminne : 16.500 zł. Zmniejszono też wydatki  w gospodarce ściekowej i 
ochronie wód o kwotę 10.000 zł. W wydatkach majątkowych dokonano zwiększenia 
planu wydatków w związku z wprowadzeniem do realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. Wykonanie drogi dojazdowej z kostki brukowej do garaży przy świetlicy 
wiejskiej  w Ciółkowie Rządowym o kwotę 25.500 zł.  
W związku z tymi zmianami zmienił się wynik budżetu – jest to deficyt w kwocie 
310.324,46 zł. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o przedstawienie  wspólnego stanowiska wszystkich komisji             
w sprawie projektu  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski –wszystkie komisje są za  podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych(100% obecnych). 
 
Uchwała Nr X/57/2015  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2015 r. została podjęta. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Sali 
Gimnastycznej przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem. 
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – chcemy uregulować sprawę korzystania z Sali gimnastycznej przy ZPO w 
Obrytem. Sala ma służyć szerszym masom. Na dzień dzisiejszy wydłużyliśmy 
godziny pracy do 19.00. Chcemy to prawnie uregulować, dlatego opracowaliśmy 
regulamin korzystania z Sali i wprowadzić odpłatność dla osób , grup czy klubów, 
którzy będą chcieli korzystać z tej Sali. Chcemy, aby sala była czynna do godziny 
21.00. Byliśmy z Panią Dyrektor Piątek w Rząśniku , tam już taka sala funkcjonuje 
przez dłuższy okres czasu i odpłatność w Rząśniku wynosi 40 zł za godzinę, płatność 
jest w Urzędzie Gminy . Pracują tam dwie osoby , które prowadzą rejestr tych grup 
korzystających z Sali, przychodzą wpłacają i sprzątają tą salę. Będziemy podobnie to 
chcieli uruchomić jak w Rząśniku. Z funduszu przeciwalkoholowego trochę środków 
zostało, więc na kilka godzin weźmiemy jakąś dodatkową osobę. Trzeba uruchomić 
siłownię, trzeba posprawdzać , poskręcać. Sala jest uruchomiona i korzystają z niej 
głównie młodzi. Zapraszam też radnych, sołtysów i wszystkich mieszkańców do 
korzystania z tej Sali. 
P.Przew.RG – proszę o przedstawienie  wspólnego stanowiska wszystkich komisji             
w sprawie projektu  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski –wszystkie komisje są za  podjęciem  uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr X/58/2015 w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Sali 
Gimnastycznej przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem została podjęta. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra 
właściwego do spraw Administracji Publicznej za pośrednictwem Wojewody 
Mazowieckiego o zmianę urzędowej nazwy miejscowości „Sokołowo-Parcele” na 
nazwę „Sokołowo Parcele”. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – procedura jest taka, że Rada Gminy musi wystąpić z wnioskiem do Ministra 
właściwego ds. administracji za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego o zmianę 
urzędowej nazwy miejscowości. 
 
P.Przew.RG – proszę o przedstawienie  wspólnego stanowiska wszystkich komisji             
w sprawie projektu  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski –wszystkie komisje są za  podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr  X/59/2015 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra 
właściwego do spraw Administracji Publicznej za pośrednictwem Wojewody 
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Mazowieckiego o zmianę urzędowej nazwy miejscowości „Sokołowo-Parcele” na 
nazwę „Sokołowo Parcele” została podjęta. 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek  opłat za zajęcie pasa 
drogowego. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – jest uchwała podjęta o wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, 
w skali roku ta opłata wynosi ok. 12.500 zł. Do tej pory było, że nie zaokrąglaliśmy 
do pełnych metrów a teraz będziemy już zaokrąglać według tej nowej uchwały. 
Gmina również płaci do powiaty takie opłaty. 
P.Podpora – do 0,5 zaokrąglamy w dół a powyżej 0,5 zaokrąglamy w górę. 
P.Wójt - tak właśnie będzie. 
P.Przew.RG – proszę o przedstawienie  wspólnego stanowiska wszystkich komisji             
w sprawie projektu  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski –wszystkie komisje są za  podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr X/60/2015  w sprawie wysokości stawek  opłat za zajęcie pasa 
drogowego została podjęta. 
 
Ad.11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, 
w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminu. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – przedstawił skrót informacji w tym zakresie. Szczegółowa informacja, 
którą otrzymali wszyscy radni stanowi załącznik do protokołu. 
Na koniec P.Sekretarz złożył podziękowanie na ręce Pani Dyrektor PG w Obrytem i 
Pani Dyrektor ZPO w Obrytem dla wszystkich pracowników pedagogicznych i 
niepedagogicznych za solidną pracę i poważne podejście do tematu, jak również 
bardzo dobre wywiązywanie się ze swoich obowiązków. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.12. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 
 
P.Przew.RG - wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe  za 2014 rok kompletne 
i w ustawowym terminie. W ustawowym terminie zostały również złożone 
oświadczenia majątkowe składane przez radnych na początku kadencji . 
Wszystkie oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w celu weryfikacji 
danych zawartych w oświadczeniach.  
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku  przekazał informację o wynikach analizy 
oświadczeń majątkowych.  
Ponadto Wojewoda Mazowiecki przysłał pismo z dnia 05 października 2015 roku     
o wynikach analizy  oświadczeń majątkowych  Wójta Gminy i Przewodniczącego 
Rady Gminy, które odczytał i stanowi ono załącznik do protokołu. 
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Następnie Wiceprzew.RG odczytał Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w 
Pułtusku z dnia 28 października 2015 roku , które stanowi załącznik do protokołu a  
 
Następnie P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi.  
P.Wójt - wszyscy kierownicy jednostek organizacyjnych oraz inne osoby 
zobowiązane do złożenia oświadczeń majątkowych  złożyli oświadczenia majątkowe  
za 2014 rok kompletne i w ustawowym terminie.  
Wszystkie  oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w celu 
weryfikacji danych zawartych w oświadczeniach.  
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku  przekazał informację o wynikach analizy 
oświadczeń majątkowych, którą odczytał Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy.  
 
Ad.13. Ocena wykorzystania środków budżetowych przez Ochotnicze Straże 
Pożarne. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – ogółem budżet na OSP to  78.000 zł.  Na zakup umundurowania dla 
członków OSP wydaliśmy 8.608,04 zł 
Ekwiwalent za udział w szkoleniach i akcjach ratowniczych za trzy kwartały wyniósł 
5.073,03 zł. 
Zakup oleju napędowego do samochodów strażackich, paliwo do pomp oraz 
agregatów prądotwórczych; akumulator do samochodu OSP Zambski Kościelne, 
materiały do remontu instalacji elektrycznej w budynku OSP Sokołowo 
Włościańskie, materiały do naprawy syreny alarmowej OSP Wielgolas, radiotelefon 
dla OSP Obryte , zakup trawy – OSP Obryte - 13.172,96 zł. 
Wydatki na energię elektryczną – 16.785,98 zł 
Zakup usług remontowych :naprawa karoserii samochodu OSP Obryte, naprawa 
agregatu prądotwórczego  – 5.270,41 zł 
 badania techniczne samochodów OSP; wykonanie numerów operacyjnych wraz z 
aplikacją na samochód OSP Obryte – 950,20 zł  
Polisy ubezpieczeniowe , ubezpieczenie OC samochodów strażackich, ubezpieczenie 
strażaków biorących udział w akcjach ratowniczych – 3.462,40 zł 
W Obrytem zostało wykonane w ramach funduszu sołeckiego utwardzenia drogi 
dojazdowej do garaży dla samochodów bojowo – gaśniczych OSP Obryte za kwotę 
25.000,00 zł. Druhowie OSP Obryte wraz z Przewodniczącym we własnym zakresie 
wyrównali teren. OSP Obryte zwróciło się , żeby zamieścić lampę, która będzie 
oświetlała te garaże strażackie. Będzie to kosztowało ok. 4000 zł. OSP Obryte chce 
zakupić urządzenie do radiostacji za kwotę 1.000 zł ze środków własnych z 
ekwiwalentu a drugie takie urządzenie proszę, aby zakupiła im gmina. Wyraziliśmy 
na to zgodę. 
P.Mroczkowski – 4.000 zł za założenie lampy to dość spora kwota a budynek garaży 
jest niedaleko od GOK-u. Czy nie lepiej i taniej byłoby założyć lampę na GOK-u, 
która też by oświetliła te garaże. 
P.Wójt – zobaczymy, co da się zrobić w tym temacie. 

Ad.14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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Nie było interpelacji i zapytań. 
 
Ad.15. Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – przedstawię informację , co się dzieje w powiecie. Ostatnia sesja 
powiatowa odbyła się we wrześniu b.r. Drogi powiatowe są sprawą kluczową. 
Niektóre gminy dokładały ok. 46% a reszta była z powiatu , niektóre natomiast 
gminy nic nie dokładały. Złożyłem taki wniosek, żeby dokonać wizji lokalnej dróg 
powiatowych w poszczególnych gminach i żeby te dokładki były na jednakowym 
poziomie. Otrzymałem dzisiaj informację, że objazd gmin odbędzie się 4.11.2015 
roku o godz. 10.00. Zadałem też pytanie dot. spraw związanych z pracą, jest to 
bowiem jedna z podstawowych bolączek naszego społeczeństwa . Nie zawsze te 
informacje, które Urząd Pracy zamieszcza w Internecie są zamieszczane w sposób 
czytelny i rzetelny. Ponadto nie wszyscy mają dostęp do Internetu. Praca nie jest 
towarem reglamentowanym. 
Trzecia sprawa – to Służba Zdrowia- na dzień dzisiejszy szpitalem zarządza Spółka 
Pana Gajdy. Budynek, który stoi przy szpitalu jest przystosowywany do otwarcia 
Domu Pomocy Społecznej . Dom ma liczyć 70 mieszkańców, jest to wspólna 
kooperacja Starostwa Powiatowego w Pułtusku  i Urzędu Miasta Stołecznego 
Warszawy. 
P.Wójt - Prezes Sądu Rejonowego w Pułtusku zwraca się do nas z prośbą o wydanie 
opinii dot. potrzeb sądu w zakresie wykonywania kar przez skazanych . Następnie 
odczytał pismo Prezesa Sądu oraz odpowiedź na to pismo, które stanowią załączniki 
do protokołu.  
P.Sekretarz – na jednej z sesji powzięliście Państwo taką wiadomość o wyborach 
ławników do Sądu. Wszystkie sprawy formalne zostały z naszej strony dopełnione. 
Nikt jednak nie zgłosił się jako kandydat na ławnika, więc wyborów nie będzie. 
P.Linka – sołtys wsi Zambski Kościelne – mieszkańcy zwracają się do mnie, żeby 
zgłosić taka pilna potrzebę wykonania chodnika od skrzyżowania do kościoła, tam 
chodzą dzieci i boją się chodzić, bo psy biegają i rodzice prosili, żeby chociaż 2 lampy 
założyć. 
P.Kruszewska – trzeba zrobić i założyć przykrywę do szamba za świetlicą wiejską w 
Ciółkowie Rządowym, bo może być nieszczęście. 
P.Wójt – potrzeb jest wiele , jeśli chodzi o oświetlenie. W tym roku już niewiele 
zrobimy, natomiast w przyszłym roku będzie stopniowo realizować te potrzeby.  
P.Linka – czy można prosić, żeby we Wszystkich Świętych przez całą noc lampy się 
świeciły. 
P.Chodyna –sołtys wsi Cygany -  na drodze od Gródka do Cygan są wyrwy w 
asfalcie, które trzeba naprawić. Koparka jest potrzebna na Cygany. 
P.Linka – znak drogowy na tym odcinku, o którym mówiłam jest tak nisko 
postawiony, że nocą ludzie uderzają w niego głową .mamy pracowników gminy, to 
mogliby podnieść ten znak do góry. Nie potrzeba tego zgłaszać do powiatu . 
P.Borczyński – w Rozdziałach nie świecą się dwie lampy. 
P.Skoczylas – proszę Pana Wójta, żeby zainterweniował do firmy zbierającej śmieci 
na naszym terenie, aby zabierali śmieci z przystanku w Sokołowie. 
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P.Wójt – osoba, która ma wystawiać te śmieci nie wystawiła i dlatego nie zabrali. 
Pracownicy pojadą i przywiozą te śmieci , na święta ich nie zostawimy. Mają w 
wykazie ten kosz, ale go nie zabrali. To jest temat Pana Sebastiana. 
P.Sebastian Mroczkowski –pracownik Urzędu Gminy – nie ma tego przystanku w 
wykazie. 
P.Wójt – trzeba przywieźć te śmieci do gminy i od nas firma je zabierze. 
 
Ad.16. Zakończenie obrad. 
 

Godz.14.08  – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  X Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Rafał Jackowski/ 


